
Z A P I S N I K 
SA PETNAESTE SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE ŽABLJAK 

ODRŽANE 01.04.2021. GODINE 
 

PRISUTNO 28 odbornika, i to: Vidoje Tomčić, Marko Božović, Milica Anđelić, Petar Baranin, 
Ognjen Šljivančanin, Boško Vojinović, Mirjana Vuković, Veselin Grbović, Nebojša Kaljević,  Marija 
Radulović, Marko Tomčić, Miloš Ćurić, Đurđica Vojinović, Peko Pješivac, Spasoje Ostojić, Gordana 
Stevović, Čedomir Šljivančanin, Milanko Ćetković, Svetlana Španjević,  Nikola Milićević, Novak 
Anđelić, Beba Popović, Zdravko Krstajić, Darko Šljivančanin, Sanja Dakić, Savo Ćetković, Rajka Vemić i 
Marinko Purić.  

ODSUTNA 3 odbornika, i to: Milorad Zarubica, Milutin Žugić i Relja Kasalica. 
Sjednici Skupštine, pored odbornika, prisustvovali su Vukićević Veselin, predsjednik opštine, 

Jakšić Vasilije, potpredsjednik opštine, Vujičić Goran, glavni administrator, Zeković Sava, sekretar 
Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu životne sredine i komunalno stambene poslove, Knežević 
Slađana, sekretar Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti, Bošković Radovan, direktor DOO 
"Komunalno i vodovod" – Žabljak i Grbović Batrić, direktor DOO "Sportski centar Žabljak" – Žabljak. 

Rad sjednice pratili su predstavnici sredstava javnog informisanja. 
 Sjednica Skupštine je počela u 1000 sati.  
 Sednicom Skupštine je predsjedavao Tomčić Vidoje, predsjednik Skupštine. 
 Prije početka sjednice, predsjedavajući je konstatovao da, shodno Poslovniku, postoji kvorum 
i da Skupština može da radi i punovažno odlučuje. 

Prije usvajanja zapisnika u radu Skupštine proceduralno je učestvovala odbornica: Stevović 
Gordana. 
 Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog reda predsjednik Skupštine je dao na usvajanje 
Zapisnik sa četrnaeste sjednice Skupštine opštine Žabljak održane 24.decembra 2020.godine i 
Skupština je usvojila, bez primjedbi, Zapisnik sa četrnaeste sjednice Skupštine opštine Žabljak 
održane 24.decembra 2020.godine (glasalo 28 odbornika, 27 odbornika je bilo "za" i 1 odbornik je 
bio "protiv"). 
 Predsjednik Skupštine je obavijestio Skupštinu da je blagovremeno stigao predlog za dopunu 
dnevnog reda od strane ovlašćenog predlagača i to: Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o 

izgradnji objekata građana i građansko pravnih lica (glasalo 26 odbornika, 25 odbornika je bilo "za" i 1 
odbornik je bio "uzdržan").  

Predsjedavajući je predložio dnevni red (sjednici prisustvuje 28 odbornika). 
Skupština je sa 27 glasova "za" i 1 glasom "protiv", utvrdila sledeći 

 
D N E V N I   R E D 

1. Odbornička pitanja 
2. Predlog Odluke o lokalnim objektima od opšteg interesa 
3. Predlog Odluke o godišnjoj naknadi za korišćenje prostora za bespravne objekte 
4. Predlog Odluke o usvajanju Plana razvoja i održavanja opštinskih i nekategorisanih puteva na 

teritoriji opštine Žabljak za 2021.godinu  
5. Predlog Odluke o davanju saglasnosti o ustanovljenju prava stvarne službenosti u korist DOO 

"Crnogorski elektrodistributivni sistem" Podgorica 
6. Predlog Odluke o potvrđivanju Odluke Predsjednika Opštine o produženju zakupa 

napokretnosti 
7. Predlog Odluke o usvajanju Strategije zapošljavanja opštine Žabljak 2021-2025. sa Akcionim 

planom zapošljavanja opštine Žabljak za 2021.godinu 
8. Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o naknadi za devastirani prostor 
9. Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o javnom saobraćaju na području opštine 

Žabljak 
10. Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o izgradnji objekata građana i građansko 

pravnih lica 



11. Izvještaj o radu DOO "Komunalno i vodovod" Žabljak za 2020.godinu 
12. Program rada DOO "Komunalno i vodovod" - Žabljak za 2021 godinu sa predlogom rešenja o 

davanju saglasnosti na Program rada DOO "Komunalno i vodovod" - Žabljak za 2021 godinu 
13. Izvještaj o radu DOO "Sportski centar Žabljak" - Žabljak za 2020.godinu  

 

PRVA TAČKA – ODBORNIČKA PITANJA 
Odbornice Vemić Rajka i Stevović Gordana dobile su odgovore na postavljena odbornička 

pitanja sa četrnaeste sjednice Skupštine i ista su komentarisali. U komentaru odborničkih pitanju 
učestvovali su Vukićević Veselin, predsjednik opštine i Knežević Slađana, sekretar Sekretarijata za 
upravu i društvene djelatnosti.  

Odbornica Stevović Gordana je postavila tri odbornička pitanja, i to dva pitanja Predsjedniku 
opštine i sekretaru Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu životne sredine i komunalno stambene 
poslove, a jedno odborničko pitanje V.D. Načelniku Komunalne policije, i to: 

1. Koliko iznose neto potraživanja po osnovu izvršenih poslova na uklanjanju snijega i 
održavanju prohodnim lokalnih i nekategorisanih puteva i javnih površina u opštini Žabljak, posebno 
za svaki mjesec i to: novembar i decembar 2020.godine, januar, februar i mart 2021.godine, koja 
privredna društva, odnosno preduzetnici su bili angažovani od strane opštine Žabljak na ovim 
poslovima, po kojem osnovu i koliko ponaosob iznose fakturisana potraživanja angažovanih 
privrednih subjekata za izvršene poslove? 

2. Da li je i kada, strateškim planovima i drugim aktima lokalne uprave, planirana realizacija 
projekata izgradnje i privođenja prostora namjeni, prema Detaljnom urbanističkom planu 
"Javorovača", putnog pravca – ulice od zaobilaznice prema naselju Junča Do, a kako je istekla važnost 
navedenog planskog dokumenta, te kako se sa realizacijom ovog projekta nije ni otpočelo u roku 
važenja planskog dokumenta, te kako se sa realizacijom ovog projekta nije ni otpočelo u roku važenja 
planskog dokumenta, na koji način planirate riješiti problem vlasnika katastarskih parcela na čijim je 
djelovima predviđena izgradnja ove ulice, a u preostalom dijelu je opredijeljena namjena zelene 
površine i putnog pojasa, a koji se tiče ograničenja vlasnika da u punom kapacitetu raspolažu svojim 
nepokretnostima (prodaja, zakup i gradnja)? 

3. Koji su razlozi što služba kojom rukovodite, u za to zakonom određenom roku, a ni po 
isteku tog roka, shodno donijetim i izvršnim rešenjima komunalnog inspektora, nije pristupila 
uklanjanju neuglednih privremenih objekata na lokaciji Pejov Do, neposredno uz zaobilaznicu, koji su 
postavljeni suprotno zakonu na građevinskom zemljištu u imovini opštine, a isti se koriste za držanje i 
gajenje stoke i skladištenje stočne hrane, te da li su planom i programom rada Vaše službe za tekuću 
godinu planirane ove aktivnosti? 
 

DRUGA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O  LOKALNIM OBJEKTIMA OD OPŠTEG INTERESA 
Uvodne napomene dali su Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu 

životne sredine i komunalno stambene poslove i Vojinović Boško, predsjednik Odbora za planiranje 
prostora, zaštitu životne sredine i komunalno-stambenu djelatnost. 

Pitanja su postavili odbornici: Purić Marinko i Šljivančanin Čedomir.  
Odgovor na postavljena pitanja dao je Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za uređenje 

prostora, zaštitu životne sredine i komunalno stambene poslove. 
U pretresu su učestvovali odbornici: Stevović Gordana i Ćetković Milanko, kao i Zeković Sava, 

sekretar Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu životne sredine i komunalno stambene poslove. 
 Skupština je usvojila, Predlog Odluke o lokalnim objektima od opšteg interesa (glasala 22 
odbornika, 21 odbornik je bio "za" i 1 odbornik je bio "uzdržan"). 

 

TREĆA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O GODIŠNJOJ NAKNADI ZA KORIŠĆENJE PROSTORA ZA 
BESPRAVNE OBJEKTE 

Uvodne napomene dali su Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu 
životne sredine i komunalno stambene poslove i Vojinović Boško, predsjednik Odbora za planiranje 
prostora, zaštitu životne sredine i komunalno-stambenu djelatnost. 

Pitanja su postavili odbornici: Stevović Gordana i Purić Marinko. 



Odgovor na postavljena pitanja dao je: Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za uređenje 
prostora, zaštitu životne sredine i komunalno stambene poslove. 

U pretresu su učestvovali odbornici: Ćetković Milanko, Stevović Gordana, Šljivančanin Ognjen, 
Tomčić Vidoje, Purić Marinko i Vemić Rajka, kao i Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za uređenje 
prostora, zaštitu životne sredine i komunalno stambene poslove. 

Skupština je usvojila Predlog Odluke o godišnjoj naknadi za korišćenje prostora za 
bespravne objekte (glasalo 27 odbornika, 26 odbornika je bilo "za" i 1 odbornik je bio "protiv"). 
 

ČETVRTA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O USVAJANJU PLANA RAZVOJA I ODRŽAVANJA OPŠTINSKIH I 
NEKATEGORISANIH PUTEVA NA TERITORIJI OPŠTINE ŽABLJAK ZA 2021.GODINU  

Uvodne napomene dali su Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu 
životne sredine i komunalno stambene poslove i Vojinović Boško, predsjednik Odbora za planiranje 
prostora, zaštitu životne sredine i komunalno-stambenu djelatnost. 

Pitanja su postavili odbornici: Ćurić Miloš, Purić Marinko, Anđelić Novak i Božović Marko. 
Odgovor na postavljena pitanja dao je: Vukićević Veselin, predsjednik opštine. 
U pretresu su učestvovali odbornici: Vemić Rajka, Ćetković Milanko, Anđelić Novak, Tomčić 

Vidoje, Šljivančanin Čedomir, Pješivac Peko i Ćurić Miloš, kao i Vukićević Veselin, predsjednik opštine. 
 Skupština je usvojila Predlog Odluke o usvajanju Plana razvoja i održavanja opštinskih i 
nekategorisanih puteva na teritoriji opštine Žabljak za 2021.godinu (glasalo 25 odbornika, 15 
odbornika je bilo "za", 8 odbornika je bilo "protiv" i 2 odbornika su bila "uzdržana"). 
 

PETA TAČKA – PREDLOG ODLUKE O  DAVANJU SAGLASNOSTI O USTANOVLJENJU PRAVA STVARNE 
SLUŽBENOSTI U KORIST DOO "CRNOGORSKI ELEKTRODISTRIBUTIVNI SISTEM" PODGORICA 

Uvodne napomene dali su Vujičić Goran, glavni administrator, Vojinović Boško, predsjednik 
Odbora za planiranje prostora, zaštitu životne sredine i komunalno-stambenu djelatnost. 

Pitanja su postavile odbornice: Stevović Gordana i Vemić Rajka. 
Odgovor na postavljena pitanja dao je: Vujičić Goran, glavni administrator. 
U pretresu je učestvovala odbornica: Stevović Gordana, kao i Vukićević Veselin, predsjednik 

opštine. 
 Skupština je usvojila Predlog Odluke o davanju saglasnosti o ustanovljenju prava stvarne 
službenosti u korist DOO "Crnogorski elektrodistributivni sistem" Podgorica (glasalo 25 odbornika, 
25 odbornika je bilo "za"). 
 

ŠESTA TAČKA – PREDLOG ODLUKE O POTVRĐIVANJU ODLUKE PREDSJEDNIKA OPŠTINE O 
PRODUŽENJU ZAKUPA NAPOKRETNOSTI 

Uvodne napomene dali su Vujičić Goran, glavni administrator, Vojinović Boško, predsjednik 
Odbora za planiranje prostora, zaštitu životne sredine i komunalno-stambenu djelatnost. 

Pitanja su postavili odbornici: Ostojić Spasoje i Stevović Gordana. 
Odgovor na postavljena pitanja dao je: Vujičić Goran, glavni administrator. 

 U pretresu su učestvovali odbornici: Stevović Gordana, Šljivančanin Čedomir, Ćetković 
Milanko i Šljivančanin Ognjen, kao i Vukićević Veselin, predsjednik opštine. 
 Skupština je usvojila Predlog Odluke o potvrđivanju Odluke Predsjednika Opštine o 
produženju zakupa napokretnosti (glasala 22 odbornika, 21 odbornik je bio "za" i 1 odbornik je bio 
"protiv"). 
 

SEDMA TAČKA – PREDLOG ODLUKE O USVAJANJU STRATEGIJE ZAPOŠLJAVANJA OPŠTINE ŽABLJAK 
2021-2025. SA AKCIONIM PLANOM ZAPOŠLJAVANJA OPŠTINE ŽABLJAK ZA 2021.GODINU 

Uvodne napomene dali su Knežević Slađana, sekretar Sekretarijata za upravu i društvene 
djelatnosti i Baranin Petar, predsjednik Odbora za statut i propise. 

Pitanja je postavio odbornik: Purić Marinko. 
Odgovor na postavljena pitanja dala je: Knežević Slađana, sekretar Sekretarijata za upravu i 

društvene djelatnosti. 



U pretresu su učestvovali odbornici: Vuković Mirjana, Vemić Rajka, Ostojić Spasoje, Božović 
Marko i Ćetković Milanko, kao i Vukićević Veselin, predsjednik opštine i Knežević Slađana, sekretar 
Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti. 

Skupština je usvojila Predlog Odluke o usvajanju Strategije zapošljavanja opštine Žabljak 
2021-2025. sa Akcionim planom zapošljavanja opštine Žabljak za 2021.godinu (glasala 24 
odbornika, 24 odbornika su bila "za"). 
 

OSMA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O STAVLJANJU VAN SNAGE ODLUKE O NAKNADI ZA 
DEVASTIRANI PROSTOR 

Uvodne napomene dali su Tomčić Vidoje, predsjednik Skupštine i Baranin Petar, predsjednik 
Odbora za statut i propise. 

Pitanja nije bilo. 
U pretresu nije učestvovao niko od odbornka. 
Skupština je usvojila Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o naknadi za devastirani 

prostor (glasala 24 odbornika, 24 odbornika su bila "za"). 
 

DEVETA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O STAVLJANJU VAN SNAGE ODLUKE O  JAVNOM SAOBRAĆAJU 
NA PODRUČJU OPŠTINE ŽABLJAK 

Uvodne napomene dali su Tomčić Vidoje, predsjednik Skupštine i Baranin Petar, predsjednik 
Odbora za statut i propise. 

Pitanja nije bilo. 
U pretresu nije učestvovao niko od odbornka. 
Skupština je usvojila Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o javnom saobraćaju na 

području opštine Žabljak (glasala 24 odbornika, 24 odbornika su bila "za"). 
 

DESETA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O STAVLJANJU VAN SNAGE ODLUKE O IZGRADNJI OBJEKATA 
GRAĐANA I GRAĐANSKO PRAVNIH LICA 

Uvodne napomene dali su Tomčić Vidoje, predsjednik Skupštine i Baranin Petar, predsjednik 
Odbora za statut i propise. 

Pitanja nije bilo. 
U pretresu nije učestvovao niko od odbornka. 
Skupština je usvojila Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o izgradnji objekata 

građana i građansko pravnih lica (glasala 24 odbornika, 24 odbornika su bila "za"). 
 

JEDANAESTA TAČKA - IZVJEŠTAJ O RADU DOO "KOMUNALNO I VODOVOD" ŽABLJAK ZA 
2020.GODINU 

Uvodne napomene dali su Bošković Radovan, direktor DOO "Komunalno i vodovod" Žabljak i 
Vojinović Boško, predsjednik Odbora za planiranje prostora, zaštitu životne sredine i komunalno-
stambenu djelatnost. 

Pitanja su postavili odbornici: Vemić Rajka, Purić Marinko, Stevović Gordana i Anđelić Novak. 
Odgovor na postavljena pitanja dao je: Bošković Radovan, direktor DOO "Komunalno i 

vodovod" Žabljak. 
U pretresu su učestvovali odbornici: Šljivančanin Ognjen, Tomčić Vidoje, Stevović Gordana, 

Ostojić Spasoje, Vemić Rajka, Anđelić Novak i Ćetković Milanko, kao i Vukićević Veselin, predsjednik 
opštine, Bošković Radovan, direktor DOO "Komunalno i vodovod" Žabljak i Zeković Sava, sekretar 
Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu životne sredine i komunalno stambene poslove. 

Skupština je usvojila Izvještaj o radu DOO "Komunalno i vodovod" Žabljak za 2020.godinu 
(glasao 21 odbornik, 13 odbornika je bilo "za", 1 odbornik je bio "protiv" i 7 odbornika je bilo 
"uzdržano"). 
 

DVANAESTA TAČKA - PROGRAM RADA DOO "KOMUNALNO I VODOVOD" - ŽABLJAK ZA 2021 
GODINU SA PREDLOGOM REŠENJA O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA DOO 
"KOMUNALNO I VODOVOD" - ŽABLJAK ZA 2021 GODINU 



Uvodne napomene dao je Vojinović Boško, predsjednik Odbora za planiranje prostora, zaštitu 
životne sredine i komunalno-stambenu djelatnost. 

Pitanja je postavio odbornik: Purić Marinko. 
Odgovor na postavljena pitanja dao je: Bošković Radovan, direktor DOO "Komunalno i 

vodovod" Žabljak. 
U pretresu su učestvovali odbornici: Vuković Mirjana, Ćetković Milanko, Anđelić Novak i 

Stevović Gordana, kao i Bošković Radovan, direktor DOO "Komunalno i vodovod" Žabljak. 
 Skupština je usvojila Program rada DOO "Komunalno i vodovod" - Žabljak za 2021 godinu sa 
predlogom rešenja o davanju saglasnosti na Program rada DOO "Komunalno i vodovod" - Žabljak 

za 2021 godinu (glasalo 20 odbornika, 14 odbornika je bilo "za" i 6 odbornika je bilo "uzdržano"). 
 

TRINAESTA TAČKA - IZVJEŠTAJ O RADU DOO "SPORTSKI CENTAR ŽABLJAK"-ŽABLJAK ZA 2020.GOD.  
Uvodne napomene dali su Grbović Batrić, direktor DOO "Sportski centar Žabljak" – Žabljak i 

Anđelić Milica, član Odbora za društvene djelatnosti. 
Pitanja su postavile odbornice: Vemić Rajka i Stevović Gordana. 
Odgovor na postavljena pitanja dao je: Grbović Batrić, direktor DOO "Sportski centar Žabljak" 

– Žabljak. 
U pretresu je učestvovao odbornk: Anđelić Novak, kao i Vukićević Veselin, predsjednik 

opštine. 
 Skupština je usvojila Izvještaj o radu DOO "Sportski centar Žabljak" - Žabljak za 2020.godinu  
(glasao 21 odbornik, 21 odbornik je bilo "za"). 
 
 

* * * * * * * * * * 
Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, Predsjednik Skupštine je zaključio 

petnaestu sjednicu Skupštine opštine Žabljak, dana 01.aprila 2021.godine  u 17 sati i 55 minuta.  
 
 Sjednica Skupštine je tonski snimljena. 
  
Broj: 016/21-01-190 
Žabljak, 01.07.2021.godine 
 

SKUPŠTINA OPŠTINE ŽABLJAK 
 

SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                      PREDSJEDNIK SKUPŠTINE, 
       Leković Mile                                                                                                            Tomčić Vidoje 
 

 

 


